

Title (en)

PROTECTIVE LINING FOR A CONTAINER.

Title (de)

SCHÜTZENDE INNENHÜLLE FÜR EINEN BEHÄLTER.

Title (fr)

CHEMISE PROTECTRICE POUR RECIPIENT.

Publication

EP 0245336 A1 19871119 (EN)

Application

EP 86906371 A 19861017

Priority

- GB 8525720 A 19851018
- GB 8603056 A 19860207

Abstract (en)

[origin: WO8702327A1] Protective lining (2) for a container (1) for preventing damage to the container (1) by any contents thereof. The liner (2) is provided with a rim (4) having a clip projection (6) extending around the periphery of the rim (5) which is arranged to clip into a groove (7) in the container wall so as to provide a seal between the container wall and liner (3). Any material being put into the container will therefore not fall between the container wall and liner. The liner (3) is provided with an extension (9) in its bottom which can be clipped to allow drainage of contents from the liner (3). Also disclosed is a "spider" means (25) which acts to maintain the position of the liner within the container (1). The invention is particularly useful for plant containers.

Abstract (fr)

Chemise protectrice (2) pour un récipient (1) empêchant tout endommagement du récipient (1) par le contenu du récipient. La chemise (2) est pourvue d'un rebord (4) possédant une saillie à encliquetage (6) s'étendant autour de la périphérie du rebord (5) destiné à s'encliquer dans une rainure (7) dans la paroi du récipient, de manière à former un joint d'étanchéité entre la paroi du récipient et la chemise (3). Cela empêche tout matériau versé dans le récipient de tomber entre la paroi du conteneur et la chemise. Le fond de cette dernière (3) présente un prolongement (9) permettant également le montage par encliquetage de manière à assurer le drainage du contenu de la chemise. Est également décrit un organe en forme d'araignée (25) servant à maintenir la chemise en position dans le récipient (1). L'invention s'applique particulièrement à des récipients pour plantes.

IPC 1-7

B65D 25/16; A01G 9/02

IPC 8 full level

A01G 9/02 (2006.01); **B65D 25/16** (2006.01); **B65D 77/06** (2006.01)

CPC (source: EP)

A01G 9/02 (2013.01); **B65D 25/16** (2013.01); **B65D 77/06** (2013.01)

Citation (search report)

See references of WO 8702327A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

WO 8702327 A1 19870423; EP 0245336 A1 19871119

DOCDB simple family (application)

GB 8600636 W 19861017; EP 86906371 A 19861017